
尾牙春酒派對
Year-End & Spring Party

滿20位 | For 20 guests

贈「精選紅酒 或 氣泡酒」乙瓶
One complimentary bottle of selected red wine or sparkling wine to elevate the party atmosphere.

滿40位 | For 40 guests

免費提供派對主題佈置小物、客製化專屬桌卡、及支援麥克風設備
Complimentary party-themed decorations, customized table cards and microphone equipment support.

滿60位 | For 60 guests

加贈7吋限定版企業Logo蛋糕
An additional complimentary 7-inch limited edition cake with your corporate logo to boost team spirit.

滿 100 位 | For 100 guests

再贈價值 $3,888「澎湃禮籃」乙份，內含多款精選好禮，以及價值 $2,816「遠東Café 雙人下午茶券」
An additional complimentary "Deluxe Hamper" (valued at $3,888) filled with selected gifts.
Plus, a " Café  at Far Eastern Afternoon Tea Voucher for Two" (valued at $2,816).

本專案須達20位(含)以上成人顧客方可適用。This offer is applicable to groups of 20 or more paying adults.
原價10%服務費、孩童收費、早餐時段及部分餐券恕不適用。The 10% service charge on the original price, children's fees,
breakfast sessions, and selected vouchers are not applicable to this discount.

又到了歲末迎新的感恩時刻！讓遠東Café的料理百匯，成為您與團隊絕佳的慶功舞台。
從精緻海鮮到現切爐烤牛排，用美食為一年的努力喝采！
凡預訂滿20位成人，立即享有8折優惠，再依人數享以下好康禮遇：

As the year comes to a close, it's time for gratitude and celebration! Let the Café at Far Eastern be the 
perfect stage for your team's success. From exquisite seafood to freshly carved roast beef, let's 
cheer on a year of hard work with extraordinary cuisine! Book for 20 adults or more
to enjoy a 20% discount, plus the following complimentary gifts based on your party size.

人數達標．好禮層層加碼
Tiered Bonus Gifts for Your Celebration

注意事項 | Terms & Conditions:

專案優惠無法與其他折扣合併使用，台北遠東香格里拉保留活動解釋權。This offer cannot be combined with other promotions
or discounts. Shangri-La Far Eastern, Taipei reserves the right to interpret the details of this event.

hamper require at least one week's advance notice.

專案期間 | Period: 2025/11/1 - 2026/3/31

遠東Café訂位專線 | Reservation Hotline: (02)7711-2080

「7吋限定版企業logo蛋糕」及「澎派禮籃」需提前一週預訂。The 7-inch limited edition corporate logo cake and the deluxe


